
   Styrelsemöte 11/1 2021 

Närvarande: Margareta, Magnus, Christoffer, Tommy, Rickard, Mats, Solvieg, Kristina 

 

1)Margareta öppnade mötet. 

 

2)Kristina valdes till sekreterare för mötet.  

 

3)Föregående protokoll. 

Solhagen kommer att utföra arbetet vid varmare väder. I övrigt inga kommentarer.  

 

4) Ekonomi – budget 2021 

Ekonomin är god.  

Finns en prioriteringslista för det mest nödvändiga renoveringarna som behöver göras i Sandviken 

som Tobias Arén tagit fram. Margareta kommer att prata med Tobias Arén om prioriteringslistan.  

För renovering i Sandviken finns möjlighet att söka bidrag hos Norrköpings kommun. 

Behöver investeras i utrustning för skötsel av fotbollsplaner. Esko har räknat på utrustning för runt 

25 000 kr. Det har även diskuteras inköp/leasing av robotgräsklippare och bevattning.  

Margareta och Magnus kommer att sammanställa förslag på investeringar som ryms i budgeten som 

diskuteras på nästa styrelsemöte. 

En underhållsplan för 3 år bör tas fram till årsmötet.  

Sponsorgruppen är positiva till fortsatt ökning av nya avtal. Påpekar att det skulle underlätta mycket 

om tips på möjliga sponsorer kommer in från medlemmarna.  

 

5)Förberedelse årsmöte 

Datum fastställt till 5/3 kl 18:30. Om restriktionerna har lättat då hoppas vi att vi kan ha mingel. 

Annars blir det ett digitalt möte.  

Margareta har bokat Berryl Arvehell som mötesordförande. 

Yvonne har koll på när handlingar skall finnas tillgängliga och när mötet skall anslås. 

Margareta tar fram förslag på verksamhetsberättelse och Magnus förbereder det ekonomiska för 

genomgång nästa styrelsemöte 8/2. 



 

6) Nya mötestider 

Margareta har skickat ut ett förslag på tider som godkändes av styrelsen.  

Margareta diskuterar med Erik om digitala ledarmöten.  

 

7)Uppdragsavtal seniorledare 

Nytt avtal har tagits fram som styrelsen ställer sig bakom. 

 

8)Övriga frågor 

A-laget ställde iordning ett rum nere i Sandviken för trivsel under arbetsdagen. Det blev bra. 

Sponsorskyltar ska vara klara. Ett avtal väntar hon på respons.  Mats tar kontakt med Yvonne. 

LivetiKrokarna har fått tillåtelse att ha sin träning utanför ERA-hallen. 

Magnus och Margareta hanterar lönerevisionen. 

Rapport från valberedningen – Rundringning pågår.  

Margareta kollar av uppdragsbeskrivningen för fotbollssamordnare och vi diskuterar det nästa möte. 

Utifrån de restriktioner som gäller togs beslut om att ERA-hallen kan öppnas upp. Vi måste ta hänsyn 

till att vi inte får vara för många. Varje ledare har ansvar för att lägga upp träningarna så att 

närkontakt undviks. Endast ledare och spelare i hallen. Ingång vanliga ingången, utgång vid 

nödutgång vid gaveln. Endast 1 lag åt gången.  Så länge skolan är öppen kan vi ha ERA-hallen öppen 

Förslag på årets KIF:are har kommit in. Vi tar detta under nästa möte.  

 

9) Nästa möte 

Nästa styrelsemöte är 8 februari kl 18:30. 

 

10) Mötet avslutas 

 

 

 

 


